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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A kormány véleménye szerint sok a 100 millió forintos támogatás egy magyar találmán y
támogatására? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajna i
Gordon Nemzeti Fejlesztési és Gazdasági Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudomásunkra jutott, hogy nem kapott támogatást a magyar államtól a kizárólag elektromo s

meghajtással működő autók sorozatgyártására a Brixxon Elektromos Autó Kft . Ennek

következményként a társaság kénytelen volt kitelepülni Ausztriába, ahol tárt karokka l

fogadták a cég képviselőit és támogatták a társaságot anyagilag és területtel is . Pedig

mindössze 100 millió forintnyi támogatást igényelt volna a társaság, hogy beinduljon a

gyártás itt, nálunk, Magyarországon .

A korábban tervezett ezer darab helyett az autóból idén mintegy háromezer darabot tervezne k

legyártani és lapértesülések szerint ugyanakkor a cég már márciusban mintegy 5000 járm űre

szóló, főként Ausztriából és Németországból érkező előrendelést regisztrált . A vállalkozás

2008-ra 8-10 millió eurós bevétellel kalkulál, aminek az elkövetkez ő években 2-3 szorosát

predesztinálják .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Miért nem támogatjuk azokat a magyar cégeket, akik itt képzelik el a jöv őjüket és nem
valamelyik szomszédos országban?

Budapest, 2008 . 05 . 26 .
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